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Spørsmål til utval for Miljø og Samferdsle, Hordaland. 16. Januar 2019.

Visar til artikkel i Bladet Sunnhordland 31.12.2018
(Abonnementsmur men vedlagt)
http://touch.sunnhordland.no/nyhende/berre-ta-neste-buss-du-seier-dei-1.2557567?
ref=0x1ec597e6ed5fddfc81e9659720b9340d3770944eab20d223f0632f287694e5f1

Eg forventar at Skyss tar konktakt med operatør for Sunnhordland og får orden i denne uakseptable oppførselen.

Det er ikkje pussig at innbyggjarane i Sunnhordland særskild meldar attende at dei er misfornøyde med
kollektivtilbodet i Sunnhordland. Det hjelper ikkje på at rullestolbrukarar vert hensatt, gravide på hurtigbåten vert
bøtelagt for å ikkje stå i kø i fart, reisande på korresponderande bussar vert fråkøyrde, og lista er lang.

Korleis kan det ha seg at ei i rullestol ikkje har fått kome med på bussen?
Er det standard praksis å be reisande venta på neste buss, kva grunnar er gode nok til det?
Er det ikkje plass? (I strid med kontrakten med krav om universell utforming)
Er det liknande tilfeller i andre ruteområder?


